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ZÁPIS č. 05/2018 

Zo zasadnutia komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna 
konaného dňa 10.09.2018 

 

 

 

Prítomní: MUDr. Eva Laurinc Wolframová, Iveta Ledňová, MUDr. Emília Bučková, Mgr. 
Iveta Húsenicová, Mgr. Ľubica Štugnerová, Mgr. Eva Zákalická, Markéta Šuránková 
 
Ospravedlnení: Monika Medveďová, Jozef Baliak 
 
Hostia: PhDr. Janka Lemberková, Ľubomíra Auxtová 
 
Rokovanie viedol: MUDr. Eva Laurinc-Wolframová,  predsedníčka komisie pre sociálnu 
a zdravotnú starostlivosť o občanov 
 

 

Program: 
 
1. Privítanie 

2. Prerokovanie materiálov do MsZ   

3. Rôzne  

4. Diskusia 

5. Záver 

 

 

K bodu 1 
 
Predsedníčka komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna MUDr. 

Eva Laurinc-Wolframová po otvorení zasadnutia privítala všetkých prítomných. 
 

 

K bodu 2 
 
Prerokovanie materiálov do MsZ:  

 

Prerokovanie materiálov do MsZ – Správa o plnení  Komunitného plánu sociálnych služieb mesta 
Brezna na roky 2014 – 2022 za rok 2017.  

Správu o plnení predniesla vedúca odboru PhDr. Janka Lemberková. Členov komisie oboznámila 
v jednotlivých bodoch o plnení KP do roku 2017 podľa jednotlivých cieľových skupín. 
Skonštatovala, že KP je splnený zhruba na vyše 70 % . Navrhla vypustiť z KP zriadenie jedálne pre 

dôchodcov, čo je sa javí z ekonomického hľadiska neefektívne a z dôvodu, že stravovanie 
dôchodcov je zabezpečené z viacerých zdrojov. Uspokojení sú občania aj z hľadiska výberu  jedál 
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a cenovej dostupnosti. Tiež informovala, že služba Monitorovanie a signalizácia potreby pomoci 

bola ukončená z dôvodu vypovedania zmluvy zo strany Telekomu, nakoľko bola pre nich táto 
nerentabilná. V súčasnosti prebiehajú jednania s iným operátorom resp. dodávateľom. 
 

Stanovisko komisie 

 

Komisia vzala na vedomie Správu o plnení  Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Brezna 
na roky 2014 – 2022 za rok 2017.  

 

Prítomní: 7 

 

Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa  0 

 

  

Prerokovanie materiálov do MsZ – návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia 

o podmienkach poskytovania sociálnych služieb v zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Brezna a ďalších sociálnych služieb -   

návrh VZN komisii predložila vedúca odboru PhDr. Janka Lemberková. Nové VzN sa predkladá 

z dôvodu zprehľadnenia  všetkých služieb, nakoľko od roku 2012 bolo schválených niekoľko 
dodatkov vzhľadom k zmenám v zákone a zprehľadnenia úhrad za poskytované služby. Komisia sa 

návrhom zaoberala a odporúča  MsZ návrh schváliť. 
  

Stanovisko komisie 

 

Komisia vzala na vedomie a odporúča MsZ schváliť  návrh Všeobecne záväzného nariadenia 
o podmienkach poskytovania sociálnych služieb v zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Brezna a ďalších sociálnych služieb  

 

Prítomní: 7 

 

Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa  0 

 

 

Prerokovanie materiálov do MsZ - aktualizácia poradovníka žiadateľov o byt a obytnú miestnosť 
podľa VZN č. 04/2012 o hospodárení s bytmi a obytnými miestnosťami v zariadeniach určených 
k trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta Brezna –  nové žiadosti predložila pani Ľubomíra 
Auxtová, referentka OE. Komisia sa žiadosťami zaoberala a odporúča MsZ schváliť poradovník na 
byty. 

 
Stanovisko komisie 

 

Komisia odporúča MsZ schváliť  aktualizáciu poradovníka žiadateľov o byt a obytnú miestnosť 
podľa VZN č. 04/2012 o hospodárení s bytmi a obytnými miestnosťami v zariadeniach určených 
k trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta Brezna   

 

Prítomní: 7 

 

Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa  0 

 

 

 

 

 

 



 

Prerokovanie materiálov do MsZ – výzva na predloženie návrhov na ocenenie za kalendárny rok 
2018 

 
Stanovisko komisie 

 
Členovia komisie vzali na vedomie výzvu na predloženie návrhov na ocenenie za kalendárny rok 
2018 

 

Prítomní: 7 

 

Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa  0 

 

 

 

K bodu 3 
 
Rôzne 

 

Vedúca odboru pani PhDr. Janka Lemberková predložila komisii problém cieľovej skupiny 
bezdomovcov v prípade ich zlého zdravotného stavu, nakoľko mesto im nemá ako zabezpečiť 
ubytovanie a starostlivosť v takýchto prípadoch. V nocľahárni sa  poskytujú len služby  nevyhnutné 

na zabezpečenie základných životných potrieb, nie je možné poskytnúť tu starostlivosť o osoby 

s nepriaznivým zdravotným stavom. NsP po ošetrení ukončuje hospitalizáciu. Riešením by bola 
možnosť zriadenia sociálnych lôžok v prípade, že by sa poskladali viaceré obce. Pani MUDr. Eva 

Laurinc-Wolframová ako poslankyňa VUC predloží túto problematiku na zasadnutí VUC. Pani 
MUDr. Emília Bučková prišla s podnetom zapájania sa charity v takýchto prípadoch. 
 

 

 
K bodu 4 
 
Diskusia 

 

Členovia komisie diskutovali k predchádzajúcim témam.  
 
 
 

K bodu 5 
Zasadnutie komisie ukončila predsedníčka komisie MUDr. Eva Laurinc Wolframová a poďakovala 
prítomným za účasť. 
 

 

 

 
 

 

 

 

MUDr. Eva Laurinc Wolframová                                                 Mgr. Janka Zubáková 

  predsedníčka komisie                                                                        sekretárka komisie                                            
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